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lingar. 

Efter en timmes motions-
beslut blev det en paus då  
finansgruppen inte var helt 
klara med sina bitar.  

Efter återsamling togs  
beslut i mötets sista motioner 
och rekommendationer. 

På kvällen bjöd Vice Stor-
mästaren på ett Cocktail Party 
med dricka och mycket till-
tugg. 

8 juli   
Åter start kl. 09 med uppläs-
ning av gårdagens möte. Denna 
dag ägnades åt val av nya sty-
relsen för Storlogens Exeku-
tiva Råd och Medlemmar av 
Storlogens Exekutiva Råd 
(MSLER) - i USA heter det 
Member of the Board (MEB) 

Vid Storlogemötet finns 
ingen nomineringskommitté 
som vi har vid våra Distrikts-
möten. Det var flera förslag på 
vissa tjänster så det fick bli 
både en och två omröstningar 
innan det blev klart vem som 
fick vilken post. 

Olle efterträder Connie och 
valdes till ny MSLER, och  
representerar Sverige de kom-
mande fyra åren. 

Även styrelsen till Vasa-
Arkivet valdes och det blev 
omval för alla, inklusive  
Charlotte Börjesson. 

Efter lunchuppehållet var 
det tid för installation av de 
nya tjänstemännen. Det är 
samma tillvägagångsätt som vi 
har hemma. 

Därefter blev det givetvis 
Ordens väl. Medaljer delades 
ut och många tog till orda och 
tackade för ett fint utfört Stor-
logemöte. Olle och Maggie 
förde fram John Hanright och 
Art Bjorkner till Altaret, och 
från Norra och Södra distriktet 
överlämnades inbundna exem-
plar av Kärven och Vasa Nytt 
till nya Stormästaren John 
Hanright. Vi önskade honom 
lycka till de kommande fyra 
åren.  

Vi tackade avgående Stor-
mästaren Art Bjorkner för de 
fyra år som han tjänstgjort. 
Olle delade ut DL20s heders-

tecken, Maggie gav  honom lite 
Sverigepresenter från DL19.  

Hela veckans arrangemang 
avslutades med en fin bankett 
med god mat, underhållning 
och dans fram till midnatt. 

9 juli 
Dagen inleddes med ett möte 
med Storlogens Exekutiva Råd. 
Detta med anledning av att 
Olle blev vald att representera  
Sverige i Storlogen.  

Vi var 11 personer från  
Sverige, fem Vasa-syskon från 
DL19: Connie Grön från Logen 
Lidköping nr 636, Charlotte 
och Lars-Göran Börjesson från 
Logen Göteborg nr 452,  
Maggie Ahlin Thelin och Criss 
Hagfeldt från Logen Bråviken 
nr 752.  Sex Vasa-syskon från 
DL20: Maureen och Göte 
Bengtsson från Logen Småland 
nr 618, Britt och Bengt Åberg 
från Logen Kärnan nr 608.  
Marie och Olle Wickström från 
Logen Skåne nr 570 

Det svenska deltagandet 
utgjorde 10% av deltagarantalet 
på Storlogemötet. 

Efter avslutat Storlogemöte 
fortsatte Marie och Olle med en 
14 dagars semestertripp i USA, 
men det är en helt annan sak. 

Charlotte och Lars-Göran 
stannande kvar en dryg vecka 
på östkusten. 

Maggie, Connie och Criss 
flög hem två dagar efter avslu-
tat möte. 

Stort varmt TACK till er 
alla som arrangerade detta 
Storlogemöte. 

I Sanning och Enighet 
Olle Wickström,  

FDM DL20/MSLER 
Maggie Ahlin Thelin,  

DM DL19 
Connie Grön,  

FDM DL19 
 

Några beslut vid Storlogemötet 
som berör oss i Sverige 
* Elsa Fleetwoods minnesfond 
är nedlagd. 
*Vasa Star kommer fortsätt-
ningsvis endast digitalt (de 
medlemmar som inte har mejl 
får meddela logens PS om de 
önskar en papperskopia av 

Vasa Star). 
* Per capita-avgiften till Stor-
logen är oförändrad 18 USD/
person och år. Kursen är  
medelvärdet av dollarkursen 
under ett år (nov-okt) och gäl-
ler första gången vid inbetal-
ning av Per capita december 
2023. 

 
När protokollet är klart kom-
mer vi att skicka ut mer in-
formation till lokallogerna om 
övriga motioner och rekom-
mendationer. 
 
Rapport från en deltagare 
För ett år sedan fick jag klart 
för mig att jag hade möjlighet 
att få delta som gäst på det 
stora konventet som går av 
stapeln vart fjärde år. Jag  
bestämde mig för att genom-
föra den resan. Planerade och 
sparade pengar och hoppades 
att den rådande pandemin 
skulle vara över. 

Mycket skulle fixas innan, 
det var visum, vaccin och flyg. 
Anmälan och bokning av  
hotell. Ett par veckor innan 
avresan kom varslet om strejk 
på SAS, men det blev fram-
skjutet.  

Onsdagen den 29 juni tog 
jag bussen till Arlanda och tog 
in på ett hotell över natten. 
Tog mig till flygplatsen i god 
tid eftersom det varnats för 
kaos. Där sammanstrålade jag 
med Connie Grön och Maggie 
Ahlin Thelin. Vi kom ombord 
utan så mycket strul och resan 
till New York gick bra. Där 
väntade en Vasa-broder som 
skjutsade oss till Philadelphia, 
en resa på två timmar. På vägen 
ner pekade han ut Manhattans 
skyline, det var mäktigt.  

Vi installerade oss på  
hotellet och välkomnades av 
Vasa-syskon. Vi fick ett gedi-
get program för dagarna 
framåt.  

Första dagens golfturnering 
avstod jag ifrån, men Charlotte 
Börjesson deltog och fick en 
jättefin golfbrosch för sin in-
sats.  

Själv passade jag på att 


















